
Bestyrelsesmøde afholdt den 11. april 2019  

 

Deltagere: Ejnar Bjerring, Thorben Meldgaard, Marian Leismann og Anita Lauridsen. 

 

Dagsorden: 

 1. Velkommen ved formanden 

 2. Godkendelse af referat fra forrige møde 

 3. Igangværende og nye opgaver 

 4. Evt. 

 

1. Formanden bød velkommen til mødet. 

 

2. Referatet godkendt. 

 

3. Der er ingen igangværende opgaver og der er ikke planlagt nye i år.  

Vi havde markvandring den 2. april, og her blev det aftalt at, altanerne i blokken skal males 

udvendig samt alle garageporte bliver udskiftet til porte af aluminium. (dette sker i 2020)   

Da der er flere beboere i rækkehusene der vil have lavet nyt badeværelse over råderetten, indhenter 

inspektøren tilbud på dette arbejde, for eksempelvis 5, 8 eller 10 huse. Jo flere der vil have lavet nyt 

badeværelse, jo billigere må det blive for den enkelte. 

Formanden har aftalt med inspektøren, at han indhenter tilbud på genindvindingsanlæg og nye 

vinduesruder til rækkehusene. Tilbudsprisen vil blive taget op på det ordinære afdelingsmøde. 

 

4. I det samarbejdsforum vi har med de andre afdelinger der hører under gårdmandsteam 2, er vi 

ved at undersøge om vi kan lave en fælles sommertur. Der kommer flere oplysninger om dette 

senere. 

 

Afdelingsbestyrelsen 

 


